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RO.0002.3.2018.BG                                                                                

Protokół Nr XXIX/18 

z XXIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w sali obrad Urzędu 

Miasta i Gminy we Fromborku w dniu 8 sierpnia 2018 roku.  

Sesję rozpoczęto o godz. 10.00, a zakończono o godz. 10.47 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 11 radnych.  

Nieobecni to: Jacek Gawłowski, Wojciech Gawłowski, Jakóbczyk Magdalena, Markun Robert. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

• Pani Małgorzata Wrońska – Burmistrz Miasta i Gminy Frombork, 

• Pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska – Sekretarz Miasta i Gminy Frombork, 

• Pani Ewa Rymarska – Skarbnik Miasta i Gminy Frombork,  

• Pani Teresa Podlasz – Kalinowska – Zastępca Skarbnika, 

• Pani Alina Możeluk – podinspektor ds. pozyskiwania środków finansowych, 

• Pan Edmund Kurowski – Przewodniczący Kapituły Honorowych Wyróżnień, 

• Ks. pastor Wojciech Gajewski – kandydat zgłoszony do nadania tytułu HOF, 

• Pan Marcin Wróbel – adwokat obsługujący Urząd Miasta i Gminy Frombork,  

• Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu, 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska przywitała przybyłych  

na sesję Panią Małgorzatę Wrońską – Burmistrza Miasta i Gminy Frombork, Panią Sekretarz, radnych, 

sołtysów, kierowników jednostek organizacyjnych oraz przybyłych na tę szczególną sesję gości.  

Ad. pkt 1.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska otworzyła XXIX nadzwyczajną 

sesję Rady Miejskiej we Fromborku i stwierdziła, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę  

15 radnych, w sesji uczestniczy 11 radnych. 

Nieobecni to: Jacek Gawłowski, Wojciech Gawłowski, Jakóbczyk Magdalena, Markun Robert.  

Ad. pkt 2. 

Na sekretarza obrad zaproponowano radną Monikę Rymkiewicz. 

Radna wyraziła zgodę.    

Ww. propozycję poddano pod głosowanie. 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Sekretarzem obrad została radna Monika Rymkiewicz.  

Ad. pkt 3. 

Przewodnicząca Barbara Kędzierska odczytała porządek obrad XXIX nadzwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej we Fromborku:   

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 
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3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) nadania ks. pastorowi Wojciechowi Gajewskiemu tytułu Honorowego Obywatela 

Fromborka, 

b) zmian w budżecie na 2018 rok, 

c) zatwierdzenia do realizacji projektu pn.: „Szkoła przyszłości – rozwijamy kompetencje 

kluczowe uczniów Szkoły Podstawowej we Fromborku” nr projektu: RPWM.02.02.01-

28-0015/17 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

na lata 2014-2020, 

d) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i oddawania napojów alkoholowych na terenie Miasta  

i Gminy Frombork, 

e) rozpatrzenia skargi z dnia 19 czerwca 2018 roku na działalność Burmistrza Miasta  

i Gminy Frombork w kwestii przyznanego lokalu z zasobu mieszkaniowego Gminy 

Frombork, 

f) rozpatrzenia skargi z dnia 11 lipca 2018 roku na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Frombork w kwestii zmiany przyznanego lokalu z zasobu mieszkaniowego Gminy 

Frombork. 

5. Zakończenie obrad. 

 

Ad. pkt. 4 

a) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poprosiła 

Przewodniczącego Kapituły Honorowych Wyróżnień Pana Edmunda Kurowskiego  

o omówienie wniosku o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Fromborka. Pan Edmund 

Kurowski przedstawił kandydaturę ks. pastora Wojciecha Gajewskiego oraz przekazał,  

iż Kapituła pozytywnie oceniła dany wniosek.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała Uchwałę  

Nr XXIX/312/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 3 sierpnia 2018 roku w sprawie nadania  

ks. pastorowi Wojciechowi Gajewskiemu tytułu Honorowego Obywatela Fromborka.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

Uchwałę Nr XXIX/312/18. 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXIX/312/18 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

b) Przed przystąpieniem do głosowania Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara 

Kędzierska poprosiła panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej radna Barbara Kędzierska odczytała treść Uchwały Nr XXIX/313/18 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 3 sierpnia 2018 roku w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

Uchwałę Nr XXIX/313/18. 
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Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXIX/313/18 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

c) Przed przystąpieniem do głosowania Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara 

Kędzierska poprosiła panią Alinę Możeluk o omówienie projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia do realizacji projektu pn.: „Szkoła przyszłości – rozwijamy kompetencje 

kluczowe uczniów Szkoły Podstawowej we Fromborku” nr projektu: RPWM.02.02.01-28-

0015/17 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-

2020. Radni chcieli wiedzieć, co realizacja tego projektu da szkole, w jaki sposób wspomoże 

rodziców. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej radna Barbara Kędzierska odczytała treść Uchwały Nr XXIX/314/18 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 3 sierpnia 2018 roku w sprawie zatwierdzenia do realizacji 

projektu pn.: „Szkoła przyszłości – rozwijamy kompetencje kluczowe uczniów Szkoły Podstawowej 

we Fromborku” nr projektu: RPWM.02.02.01-28-0015/17 współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

Uchwałę Nr XXIX/314/18. 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XXIX/314/18 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

d) Przed przystąpieniem do głosowania Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara 

Kędzierska poprosiła panią Teresę Podlasz – Kalinowską o przedstawienie projektu uchwały 

w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz 

zasad usytuowania miejsc sprzedaży i oddawania napojów alkoholowych na terenie Miasta  

i Gminy Frombork. Radna Dorota Strabel pytała o zmiany jakie ta uchwała ze sobą niesie, czy 

będzie mniej zezwoleń. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej radna Barbara Kędzierska odczytała treść Uchwały Nr XXIX/315/18 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 3 sierpnia 2018 roku w sprawie ustalenia maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i oddawania 

napojów alkoholowych na terenie Miasta i Gminy Frombork. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

Uchwałę Nr XXIX/315/18. 

Za głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 



4 
 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XXIX/315/18 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

e) Przed przystąpieniem do głosowania nad dwoma kolejnymi projektami uchwał 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poprosiła panią Burmistrz 

o wypowiedzenie się na temat skarg, które trafiły do Biura Rady. Pani Burmistrz Małgorzata 

Wrońska przedstawiła osobę Skarżącego oraz sytuacje, o których radni czytali w skardze. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej radna Barbara Kędzierska odczytała treść Uchwały Nr XXIX/316/18 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 3 sierpnia 2018 roku w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 19 

czerwca 2018 roku na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Frombork w kwestii przyznanego 

lokalu z zasobu mieszkaniowego Gminy Frombork. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

Uchwałę Nr XXIX/316/18. 

Za głosowało 8 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XXIX/316/18 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

f) Przewodnicząca Rady Miejskiej radna Barbara Kędzierska odczytała treść Uchwały  

Nr XXIX/317/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 3 sierpnia 2018 roku w sprawie 

rozpatrzenia skargi z dnia 11 lipca 2018 roku na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Frombork w kwestii zmiany przyznanego lokalu z zasobu mieszkaniowego Gminy Frombork. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

Uchwałę Nr XXIX/317/18. 

Za głosowało 8 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XXIX/317/18 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. pkt 5. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska po wyczerpaniu porządku obrad 

zamknęła XXIX nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

Na tym protokół zakończono. 

Sekretarz obrad – radna Monika Rymkiewicz. 

Protokołowała Bernadeta Gajewska. 

 

Obrady XXIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w dniu 8 sierpnia 

2018 roku nie zostały utrwalone na płycie CD. 


